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Abstract (en)
The arrangement for joining rails tied on a support structure, especially bridge support structure, to rails (11) continuing on the foundation (5) or
land has an expansion device (3) in which the expansion gap is bridged, in the region between the end girder (2) of the support structure and the
foundation (5), by transverse girders and sleepers (6, 8), respectively, extending transversely to the rail longitudinal direction, the transverse girders
and sleepers (6, 8) being slidingly supported on a part of the end girders (2) of the support structure or of the foundation (5), respectively, and, in
addition, the rails being supported on the transverse girders and sleepers (6, 8) respectively. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Einrichtung zum Verbinden von auf einem Tragwerk, insbesondere Brückentragwerk, festgelegten Schienen mit am Fundament (5) bzw.
Festland weiterführenden Schienen (11) weist eine Dilatationsvorrichtung (3) auf, wobei im Bereich zwischen dem Endträger (2) des Tragwerkes und
dem Fundament (5) der Dilatationsspalt durch sich quer zur Schienenlängsrichtung erstreckende Querträger bzw. Schwellen (6, 8) überbrückt ist,
wobei die Querträger bzw. Schwellen (6) gleitend an einem Teil den Endträger (2) des Tragwerkes oder des Fundamentes (5) abgestützt sind, und
weiters die Schienen an den Querträgern bzw. Schwellen (6, 8) abgestützt sind. <IMAGE>
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